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When Dr. Jane Foster lifts the mystic hammer Mjolnir, she is transformed into the
Goddess of Thunder, the Mighty Thor! Her enemies are many, as Asgard descends
further into chaos and unrest threatens to spread throughout the Ten Realms. Yet her
greatest battle is against a far more personal foe: the cancer that is killing her mortal
form. When Loki steps back into Thor's life, will it ease her troubles or only add to her
pain? It's time to find out whether the next chapter in the twisting tale of the Trickster
will be one of good or evil! There's no such question about Malekith, though, as he and
his Dark Council continue to fan the flames of a looming War of Realms! Jason Aaron
continues his startling saga of the mighty Thor!
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评论

网易“漫威无限”app重看。Jason
Aaron执笔的雷神故事就没什么好说的了，那没有写得不精彩的。就The Mighy
Thor刊的话，目前为止Vol.1的五期都已经上线了相应的汉化版本，翻译质量感觉还可
以，除了部分专有名词的译法和汉化组的惯例有些许出入之外（把Mjolnir译成“缪涅尔
”什么的……），别的基本没什么大问题。正好东境汉化组之前也做了这一刊的补档汉
化，等有空倒可以对比一下两版的汉化水准高低。

-----------------------------
漫威无限app，民间汉化组，原版。dauterman作画，wilson上色的神明颜值拉满。神
明线的剧情还可以，暗精灵入侵光精灵国度，洛基加入黑暗议会等等，还是比较充足的
。福斯特线的不太感冒。翻译一般般，第二期sick to death of翻错不应该。
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